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Intalnirea din aceasta seara, pe unde radio intre redactorul coordonator Dorel Todea, doamna
primar, prof. Eugenia Godja si domnul prof. Valeriu Oros a fost una ce a starnit atat interesul
ascultatorilor, cat si a celor participanti la discutie. Problemele discutate au fost numeroase, dar
cea mai arzatoare pare sa fie cea a absolventilor de liceu, proaspat admisi (putini cei drept) si
resipinsi in urma participarii la examenul de bacalaureat. S-au discutat cauzele, s-au spus
pareri pentru a putea identifica principalii responsabili de rezultatele slabe din acest an, iar
ascultatorii au putut asista la aceasta discutie plina de semne de intrebare. 

”Am o parere cam incalcita in privinta bacalaureatului din acest an. Am suferit enorm cand am
aflat ce s-a intamplat si sunt cadru didactic- am slujit cu credinta ca ce dau ca dascal nu e mult
cand vine vorba de pregatirea elevilor. Nu stiu cauzele acestei situatii, dar as putea spune ca
intreg sistemul de invatamant este in primul rand vinovat. Cu venirea fiecarui ministru ce a
inteles promovarea in felul sau, lucrurile au ajuns cum au ajuns sa fie. A fost una dintre cele mai
nesigure situatii de acum, cand nimic nu a fost cert. E nevoie de o programa scolara ce sa
raspunda cerintelor examenului, nu doar teoretic, ci si practic. In plus, nu mai exista motivare,
nici din partea cadrului didactic si nici din partea elevului.”, a spus prof. Eugenia Godja. 
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Tot ea a deplans soarta cadrului didactic nevoit sa traiasca dintr-un salariu redus la minim, ceea
ce conform dansei, aduce consecinte negative atat asupra copiilor, parintilor, cat si asupra
intregului sistem de invatamant. De asemenea, dansa nu a uitat sa precizeze si consecintele pe
care examenul esuat din acest an le-a avut asupra sistemului universitar, foarte putini dintre
elevii de clasa a XII-a reusind conform rezultatelor de acum sa se poata inscrie la facultate. De
aceeasi parere a fost si prof. Valeriu Oros care sustine si ca ”aceasta situatie n-ar trebui sa ne
surprinda. Cei mai multi habar nu au ce inseamna scoala si totusi vorbesc despre ea”, a
declarat dansul pentru postul Radio Sighet. Intreaga emisiune ce s-a apropiat de o jumatate de
ora, a fost coordonata de catre redactorul sef, Dorel Todea. 
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